



## FIELDS OF EXPERTISE

UX/UI / Web design / Graphic design / Front-end Web development / Photography

- Concept creation and implementation of websites and interactive interfaces.
- Design, packaging and branding of corporate identities and printed information tools.
- Management of the production process, revision and printing.
- Management of various visual projects and interactive installations.
- Create and edit photos and images.
- Participation in the development and implementation of events and advertising projects.
- Film, edit and render short story videos.

## PROFESSIONAL EXPERIENCE

UX/UI / Web Design / Advertising / Graphic Design / Front-End Web Development

**MEDISCA / Senior Web Graphic Designer**

Montreal, 2018-2019

- Responsible of all web and graphic design aspect of projects.
- Generating ideas to portray concepts and advertise products.
- Overseeing all design projects from conception to delivery.
- Designing original pieces, including illustration and infographics.
- Creating a solid User Interface and User Experience that allows a smooth flow through a Webpage.

**Datavalet / Head of Front-end Web developer team**

Montreal, 2015-2018

Began as a front-end developer and worked up to become responsible of the front-end development team along with set up meetings with well renowned clients such as McDonald's, Tim Hortons, Honda, Starbucks and Montréal-Pierre Elliott Trudeau International Airport.

- Daily coordination and cooperation with various in-house teams in order to work in unison.
- Delegating tasks and providing support for members of the team.
- Creating a solid User Interface and User Experience that allows a smooth flow through a captive portal.
- Adapting and reinforcing the clients identity throughout the portal look and feel.
- Designing a visually appealing webpage for a pleasant user experience.
- Rigorous portal testing on a variety of devices in order to assure the highest standards.

**LAEX / Art Director**

Los Angeles, 2014-2015

- Responsible of all web and graphic design aspect of projects.
- Generating ideas to portray concepts and advertise product services.
- Overseeing all design projects from conception to delivery.
- Designing original pieces, including illustration and infographics.
- Reviewing junior designers work to ensure high quality results.
- Designing and overseeing the implementation of said designs ranging from packaging, labels and Interactive tables for clients such as American Tea Room and McDonald's.

**Cre8mania / Senior Digital Designer**

Beirut, 2013-2014

- Responsible for UX/UI implementation in websites, interactive tables and virtual experiences.
- Proposing and implementing communication strategies.
- Brainstorming sessions with the creative team and executing exciting digital ideas.
- Encouraging others to share and explore their ideas.
- Designing branding and corporate identities to various types of industries.
- Creating and animating 3D ads for companies such as Oreo cookie.

**RightClick / Graphic Designer**

Beirut, 2013

- Providing well elaborated designs ranging from branding, corporate identity and packaging.
- Developing the overall layout and production design for advertisements, brochures, magazines and corporate reports.



**Adaimy Studios / Intern in Graphic Design & Film Editing**

Beirut, 2012

- Exposed to various elements of graphic design processes.
- Brainstorming sessions with the creative team.
- Assembling raw footage, sound effects, graphics and special effects.
- Participated in the creation of a 3D Mapping project in Beirut.

## SOFTWARE & COMPUTER LANGUAGE SKILLS

- Windows and Mac operating systems
- Adobe Creative Suite
- Final Cut Pro
- HTML5
- CSS3
- JQuery
- 3DS Max (basic skills)
- Microsoft Office

## EDUCATION

**Certificate of Web development**

[Concordia, Montreal, Canada](#)

2016

**B.S in Graphic Design**

[Lebanese American University \(LAU\), Lebanon](#)

Comparative studies obtained by the Ministry of Immigration and Cultural Communities

2013

**French scientific baccalaureate**

[Lycée français, Lebanon](#)

2009

## LANGUAGES

English, French and Arabic

## HOBBY

Video gamer since 1996.

Technologically curious, always searching for new and interesting technology.

Photographer.

Short Clips concept creator.

Embraces all sports that involves sideways movement such as skateboard, snowboard, wakeboard.

Determined to build my personal robot one day.

## PORTFOLIO

[www.carlgebran.com](http://www.carlgebran.com)



## DOMAINES D'EXPERTISE

UX/UI / Création de sites web / Arts Graphiques / Front-end Web development / Photographie

- Création de concept et implémentation de sites web et d'interfaces interactives.
- Conception des images de marques et d'identités corporatives pour divers types d'industries.
- Gestion du processus de production, révision et impression.
- Gestion de divers projets visuels et d'installations interactives.
- Création et montage de photos et d'images.
- Participation au développement et à la mise en œuvre d'événements et de projets publicitaires.
- Montage et création de courts métrages.

## EXPERIENCE PROFESSIONNELLE

UX/UI / Création de sites web / Publicité / Arts Graphiques / Front-End Web Development

**MEDISCA / Concepteur Web et Graphique senior**

Montreal, 2018-2019

- Responsable de tout aspect web et graphique des projets.
- Générer des idées pour créer des concepts en mettant en avant les services des différents produits.
- Superviser tous les projets de la conception à la livraison.
- Concevoir des projets créatifs, y compris l'illustration et l'infographie.
- Création d'une interface utilisateur solide et d'une expérience utilisateur permettant une navigation fluide à travers une page Web.

**Datavalet / Responsable de l'équipe de développeurs Web Front-end**

Montreal, 2015-2018

Débutant en tant que développeur front-end et devenant par la suite responsable de l'équipe de développement front-end, tout en organisant des réunions avec des clients renommés tels que McDonald, Tim Hortons, Honda ainsi que Starbucks.

- Coordination quotidienne et coopération avec différentes équipes internes afin de travailler à l'unisson.
- Délégation des tâches en fournissant un soutien aux membres de l'équipe.
- Création d'une interface utilisateur solide et d'une expérience utilisateur permettant une navigation fluide à travers un portail captif.
- Adapter et renforcer l'identité des clients à travers l'interface du portail.
- Concevoir une page Web visuellement attrayante pour une expérience d'utilisateur agréable.
- Test de portail rigoureux sur une variété d'appareils afin d'assurer les plus hauts standards.

**LAEX / Directeur Artistique**

Los Angeles, 2014-2015

- Responsable de tout aspect web et graphique des projets.
- Générer des idées pour créer des concepts en mettant en avant les services des différents produits.
- Superviser tous les projets de la conception à la livraison.
- Concevoir des projets créatifs, y compris l'illustration et l'infographie.
- Superviser le travail des concepteurs juniors afin de garantir des résultats de haute qualité.
- Concevoir et superviser la mise en œuvre de ces conceptions allant de l'emballage, des étiquettes, aux tables interactives des clients tels que American Tea Room et McDonald's.

**Cre8mania / Designer numérique senior**

Beirut, 2013-2014

- Responsable de la mise en œuvre UX / UI dans les sites Web, des tables interactives et des expériences virtuelles.
- Proposer et mettre en œuvre des stratégies de communication.
- Organiser des sessions de Brainstorming avec l'équipe créative afin d'exécuter des idées numériques passionnantes.
- Encourager les autres à partager et explorer leurs idées.
- Concevoir des images de marques et d'identités corporatives pour divers types d'industries.
- Création et animation d'annonces 3D pour différentes entreprises telles que Oreo Cookies.

**RightClick / Designer graphique**

Beirut, 2013

- Fournir des conceptions bien élaborées allant de l'image de marque, de l'emballage à l'identité corporative.
- Développer la conception générale et la conception de production des publicités, brochures, magazines et rapports d'entreprise.



**Adaimy Studios / Stagiaire en design graphique et montage de films**

Beirut, 2012

- Création d'une variété d'éléments graphiques.
- Assistance aux séances de Brainstorm avec l'équipe créative.
- Assemblage de métrages, d'effets sonores, d'éléments graphiques et d'effets spéciaux.
- Participation à la création d'un grand projet de 3D Mapping à Beyrouth.

## LOGICIEL & COMPÉTENCES LINGUISTIQUES

- Windows and Mac operating systems
- Adobe Creative Suite
- Final Cut Pro
- HTML5
- CSS3
- JQuery
- 3DS Max (basic skills)
- Microsoft Office

## EDUCATION

**Certificat de développement Web**

Concordia, Montreal, Canada

2016

**License en conception graphique**

Lebanese American University (LAU), Liban

Etudes comparatives obtenues par le ministère de l'Immigration et des Communautés culturelles

2013

**Baccalauréat scientifique français**

Lycée français, Lebanon

2009

## LANGUES

Anglais, Français, Arabe

## LOISIRS

Joueur de jeux vidéos depuis 1996.

Curieux de technologie, toujours à la recherche de nouvelles technologies intéressantes.

Photographe.

Créateur de courts métrages.

Adoption de tout genre de sport qui implique des mouvements latéraux tels que le skateboard, le snowboard, le wakeboard.

Déterminé à créer un jour mon robot personnel.

## PORTFOLIO

[www.carlgebran.com](http://www.carlgebran.com)